
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 37
van ELS STERCKX
datum: 10 oktober 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Grootschalige zalmkwekerij Oostende  -  Initiatieven

In Oostende is een aanvraag ingediend om de grootste zalmkwekerij van Europa te 
vestigen. In de kwekerij zullen jaarlijks minstens 12.000 ton of 2,5 miljoen zalmen op 
elkaar gepropt zitten in tanks waarin ze zich amper kunnen bewegen. Actiegroepen Animal 
Rights en Sea First Foundation hebben al bezwaar ingediend tegen de komst van de 
kwekerij. Projectontwikkelaar Columbi Salmon wil de tanks tegen 2023-2024 tot de nok 
vullen met vissen.

1. Hoe staat de minister tegenover de komst van die kwekerij?

2. Zal de minister initiatieven nemen om de komst van die grootschalige kwekerij, met 
grote gevolgen voor het dierenwelzijn, tegen te houden? Zo ja, welke initiatieven? Zo 
niet, waarom niet?

3. Welke andere initiatieven zal de minister in dat dossier nemen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (44), Ben Weyts (37)



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

GECOÖRDINEERD ANTWOORD
op vraag nr. 37 van 10 oktober 2022
van ELS STERCKX

1. Aanvraagdossiers voor nieuwe landbouwbedrijven, waaronder ook aquacultuur, 
moeten niet beoordeeld worden door Dierenwelzijn Vlaanderen. Ik heb zodoende geen 
gegevens over deze nieuwe kwekerij gezien en kan hier geen gefundeerde mening 
over vormen.

2-3.Er bestaan noch op Vlaams, noch op Europees niveau specifieke 
dierenwelzijnsnormen voor vissen in aquacultuur, waardoor ik geen juridische 
standaard heb om op terug te vallen. Ik heb er samen met de bevoegde ministers 
van Nederland, Zweden, Duitsland en Denemarken bij de Europese Commissie op 
aangedrongen om werk te maken van normen zoals voor dergelijke houderijen. 


